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Z á p i s 

 
z 29. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 30. 08. 2012 od 9 hod. v zasedací místnosti  

Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Mgr. Zdeněk Jonáš, Ing. Jan Chaloupka, Ing. Miroslav Uchytil, 
  
 
Neomluveni:   p. Rudolf Fiala 
 
Návrh programu:  

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů       p. Vlastimil Dlab 
4.  Dopravní projekt „Brána k sousedům“                                     Ing. arch. Jana Šejvlová 

                                                                                                    Ing. arch. Milan Weiner 
                                                                                                                       Ing. Radek Michlík 
                                                                                                                      Ing. Miloslav Roman 

5. Nízkorychlostní vážení na komunikacích ve vlastnictví KHK        Ing. Jan Janeček 
6. Činnost Správy silnic, p. o., po 1. 7. 2012      Ing. Lubomír Kuchař 
7.  Stav projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“                Ing. Vladimír Záleský 
                                                                                                                Ing. David Procházka  
8.  Různé 

 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné a poděkoval SÚS KHK za přípravu místnosti a občerstvení 
při tomto zasedání.  
 
Přítomno bylo 9 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 29. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 29. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
Přizvaní hosté: 
Ing. arch. Jana Šejvlová - REGIO, projekt ateliér 
Ing. arch. Milan Weiner - REGIO, projekt ateliér 



 2 

Ing. Radek Michlík - REGIO, projekt ateliér 
Ing. Miloslav Roman - KÚ KHK, regionální rozvoj 
Ing. Jan Janeček – KÚ KHK, vedoucí odboru dopravy a SH 
Ing. Lubomír Kuchař – ředitel SS KHK p.o. 
Ing. Miloš Štěpán – ředitel SÚS KHK a.s. 
Ing. David Procházka – OREDO s.r.o. 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Jana Regnera 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      1 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkol ů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Bod č. 7  
PAVEX /z 27. jednání výboru/ – proběhlo jednání u pana hejtmana - splněno 
 
Bod č. 10 
Odpověď městu Libáň /z 27. jednání výboru/ – splněno  
 
Bod č. 4 
Závěry pracovní skupiny k otázkám „Zvláštního užívání pozemních komunikací“ 
Dále řeší odbor vnitra – úkol trvá. 
  
Bod č. 5 
Objednávka železniční osobní dopravy pro rok 2013 - na vědomí – úkol trvá 
 
Bod č. 6 
Modernizace vozového parku u ČD -  na vědomí p. hejtman – úkol trvá 
 
Bod č. 8 
Příprava založení společnosti OREDO logistik -  úkol trvá 
 
Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
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K bodu 4 
Dopravní projekt „Brána k sousedům“                                      
 
Návrh - Dopravní projekt „Brána k sousedům“  
 
Úvodem ke studii vystoupil Ing. Roman a předal slovo zástupcům firmy REGIO, projekt ateliér. 
Ing. arch. Jana Šejvlová a Ing. arch. Milan Weiner velmi podrobně předvedli a vysvětlili dopravní projekt 
„Brána k sousedům“. Tato studie je vyvěšena na internetových stránkách Královéhradeckého kraje. 
 
V diskusi vystoupili Ing. Záleský, Ing. Havrda, p. Kuřík, p. Uzel a Ing. Janoušek. Jejich dotazy 
ke studii byly podrobně zodpovězeny zástupci REGIO, projekt ateliéru a Ing. Romanem. 
Předvedenou studii hodnotili velmi kladně a ocenili její realizovatelnost.  
 
Hlasování: 
 Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 29/26 /2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Dopravní projekt „Brána k sousedům“ 

 
II.  d o p o r u č u j e 

Radě a Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje dále se touto dopravní studí zabývat. 

  
 
K bodu 5 
Nízkorychlostní vážení na komunikacích ve vlastnictví KHK  
 
Návrh – Nízkorychlostní vážení na komunikacích ve vlastnictví KHK 
 
Ing. Janeček seznámil přítomné s novelou zákona č. 196/2012 Sb. / kterou se mění zákon č. 13/1997 Sb., 
o pozemních komunikacích/, ve které je uvedena změna správních deliktů přecházejících s KÚ na obce 
s rozšířenou působností a s rozdělením příjmů za správní delikty. 
 
Diskuse: Ing. Záleský, p. Dlab, p. Uzel 
 
Hlasování: 
 Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
 
  
USNESENÍ 29/27/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informaci vedoucího odboru dopravy a silničního hospodářství KÚ KHK Ing. Jana 

Janečka o nízkorychlostním vážení na komunikacích ve vlastnictví KHK. 
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K bodu 6 
Činnost Správy silnic, p. o., po 1. 7. 2012 
 
Návrh – Činnost Správy silnic, p. o., po 1. 7. 2012 
 
Zprávu o 2 měsíční činnosti a organizačním rozdělení Správy silnic KHK p. o. přednesl Ing. 
Lubomír Kuchař. 
 
Diskuse: p. Dlab, p. Kuřík, p. Regner, Ing. Havrda a Ing. Štěpán 
 
Hlasování: 
 Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
 
USNESENÍ 29/28 /2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci ředitele SS KHK p. o. Ing. Kuchaře o činnosti organizace za měsíce červenec 
a srpen 2012. 

 
 
 
K bodu 7 
Stav projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“ 
 
Návrh – Stav projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“ 
 
Úvodem promluvil Ing. Záleský a předal slovo Ing. Procházkovi, který přítomné seznámil se 
stavem projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“. 
 
Diskuse: Ing. Havrda, Ing. Janoušek 
 
V 10:45 hod. odešel z jednání výboru Ing. Alois Havrda. 
 
Hlasování: 
 Pro       -  8 
 Proti       -  0 
 Zdržel se   -  0 
 
  
USNESENÍ 29/29/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
   Informaci o stavu projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“ 
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K bodu 8 
Různé 
 
Bod č. 1 
Návrh – Návrh rozpočtu na rok 2013 – kapitola 10 
 
Předseda výboru pro dopravu přednesl návrh rozpočtu na rok 2013 – kapitola 10, kterou již 
zastupitelé obdrželi. 
 
 
 
  ukazatel    návrh rozpočtu na rok 2013 (v tis. Kč) 
 
 
kapitola 10 – doprava      1 108 760,0 
běžné výdaje            1 094 760,0 
v tom: 
dopravní územní obslužnost: 
  autobusová doprava           266 800,0 
  drážní doprava           363 000,0 
příspěvky PO na provoz            22 000,0 
neinvestiční transfer s.r.o. OREDO             9 410,0 
ostatní běžné výdaje           433 550,0  
kapitálové výdaje                 14 000,0  
v tom: 
ostatní kapitálové výdaje             14 000,0  
 
kapitola 50 – FRR KHK           
doprava              40 000,0 
 
 
Diskuse: 
Ing. Štěpán, p. Regner, Ing. Janoušek se shodli na tom, že navržená výše finančních prostředků 
je nedostatečná. 
 
Hlasování: 
 Pro       -  8 
 Proti       -  0 
 Zdržel se   -  0 
 
 
USNESENÍ 29/30/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
   Informaci o návrhu rozpočtu na rok 2013 – kapitola 10 
 
II.    u k l á d á 

Radnímu panu Ješinovi a panu Dlabovi dále vyjednávat o navýšení kapitoly 10, zejména 
o navýšení finančních prostředků do silniční sítě. 
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Bod č. 2 
Návrh – Návrh Memoranda mezi ministerstvem dopravy, ministerstvem pro místní rozvoj, 
ministerstvem životního prostředí, ministerstvem zdravotnictví a krajskými reprezentacemi o 
národní strategii rozvoje cyklistické dopravy v ČR. 
Tento návrh Asociace krajů bude projednán na příštím výboru a členům bude zaslán 
v elektronické podobě spolu se zápisem. Bude předán také na RR - Ing. Romanovi. 
 
 
 
Závěr  
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:10 hodin jednání ukončil.  
 

Příští závěrečné jednání dopravního výboru se uskuteční dne 27. září 2012 v zasedací 
místnosti Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 

  
 
 
 

 

 
 
 
Zapsala: Marie Těšitelová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


